

投资理财产品风险水平更新（于 2022 年 4 月 29 日生效）

尊敬的客户，

为更好地向客户提供符合客户需求的财富管理解决方案，我行会定期回顾我行自有和代销投资及保险产品的风险水平。基于最近一期的回顾，自 2022 年 4 月 29 日起，我行将调整部分投资理财产品的风险水平。以下为风险水平发生变化的产品列表，如您对该调整有任何疑问或者咨询，请参照表格下方的知悉事项进行处理：

代客境外理财计划(自有)下之相关海外基金名称	参考编号	调整前风险水平	调整后风险水平	调整方向
贝莱德世界能源基金 - 美元 - 累计	IPFD8020/IPFD9020	4	5	上调
晋达环球策略基金 - 环球黄金基金 - 美元 - 累计(暂停申购)	IPFD8027/IPFD9027	4	5	上调
摩根大中华基金 - 美元 - 分派	IPFD8028/IPFD9028	4	5	上调
贝莱德世界金融基金 - 美元 - 累计	IPFD8035/IPFD9035	3	5	上调
贝莱德世界金融基金 - 欧元 - 累计	IPFD8036/IPFD9036	3	5	上调
富达基金 - 环球股息基金 - 澳元对冲 - 分派	IPFD8039/IPFD9039	3	5	上调
百达数码科技基金 - 美元 - 累计	IPFD8042/IPFD9042	3	4	上调
百达保安基金 - 美元 - 累计	IPFD8043/IPFD9043	3	4	上调
贝莱德世界房地产证券基金 - 美元 - 累计	IPFD8046/IPFD9046	3	5	上调
贝莱德世界房地产证券基金 - 美元 - 分派	IPFD8047/IPFD9047	3	5	上调
贝莱德世界房地产证券基金 - 人民币对冲 - 分派	IPFD8048	3	5	上调
贝莱德新世代科技基金 - 美元 - 累计	IPFD8049/IPFD9049	3	5	上调

贝莱德环球资产配置基金 - 美元 - 累计	IPFD8025/IPFD9025	4	3	下调
美盛西方资产亚洲机会基金 - 美元 - 分派	IPFD8031/IPFD9031	4	3	下调
贝莱德环球资产配置基金 - 人民币对冲 - 累计	IPFD8033	4	3	下调

请您知悉：

- 我行提供以上信息并非关于投资、持有或赎回任何产品的建议。投资有风险，过往表现不代表也不预示将来表现。您可根据您的个人情况（包括但不限于，您的风险偏好、投资经验、投资目标、财务状况、保障需求等），考虑和自行决定对产品的持有和/或处置安排。
- 您可以通过我行官网 <https://www.hsbc.com.cn/> 获取投资理财产品最新的风险水平。您亦可以直接联络您的客户经理取得相关信息，或者致电我行客户服务热线：95366。

汇丰银行（中国）有限公司
2022年4月

Notice on updates to Product Risk Rating of Investment Products(effective as from 29 April 2022)

Dear Customer,

To provide better wealth solutions to meet customers' needs, we have been reviewing and adjusting, where appropriate, on a regular basis, the risk ratings of existing investment and insurance products issued or distributed by us. Per latest exercise of such review, with effect from 29 April 2022, product risk rating for some investment products will be adjusted.

Please refer to the following product list for details:

Offshore Fund under Overseas Investment Plan	Fund code	Risk Rating before Adjustment	Risk Rating after Adjustment	Adjustment direction
BlackRock Global Funds - World Energy Fund - USD - Acc.	IPFD8020/IPFD9020	4	5	Increase
Ninety One GSF Global Gold Fund - USD - Acc.	IPFD8027/IPFD9027	4	5	Increase
JPMorgan Greater China Fund - USD - Dist.	IPFD8028/IPFD9028	4	5	Increase
BlackRock World Financials Fund - USD - Acc.	IPFD8035/IPFD9035	3	5	Increase
BlackRock World Financials Fund - EUR - Acc.	IPFD8036/IPFD9036	3	5	Increase
Fidelity Global Dividend - AUD Hedge - Dist.	IPFD8039/IPFD9039	3	5	Increase
Pictet Digital - USD - Acc.	IPFD8042/IPFD9042	3	4	Increase
Pictet Security - USD - Acc.	IPFD8043/IPFD9043	3	4	Increase
BlackRock World Real Estate Securities Fund - USD - Acc.	IPFD8046/IPFD9046	3	5	Increase
BlackRock World Real Estate Securities Fund - USD - Dist.	IPFD8047/IPFD9047	3	5	Increase

BlackRock World Real Estate Securities Fund - CNY(Hedged) - Dist.	IPFD8048	3	5	Increase
BlackRock Next Generation Technology Fund - USD - Acc.	IPFD8049/IPFD9049	3	5	Increase
BlackRock Global Allocation Fund - USD - Acc.	IPFD8025/IPFD9025	4	3	Decrease
Legg Mason Western Asset Asian Opportunity Fund - USD - Dist.	IPFD8031/IPFD9031	4	3	Decrease
BlackRock Global Allocation Fund - CNY Hedge - Acc.	IPFD8033	4	3	Decrease

Important Notes:

- This notice is not, and shall not be interpreted as, investment advice or recommendation in respect of the buying, holding or redemption of any product. Investment involves risk, and past performance is not indicative of future performance. You may consider and decide by yourself to continue holding and/or dispose of the relevant product(s) as appropriate based on your personal situation (including but not limited to your risk preference, investment experience, investment objective, financial status, protection needs and etc.)
- For the latest product risk rating, please refer to our public website: <https://www.hsbc.com.cn/> or please contact your relationship manager or HSBC Hotline 95366.

HSBC Bank (China) Company Limited
April 2022